Титульний аркуш

01.09.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
№01/09-01	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення)	

Голова правлiння				Колеснiков Дмитро Дмитрович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Проміжний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв" (22676945)
за 1 квартал 2025 року

Рішення про затвердження проміжного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 30.04.2025, №5
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення проміжної інформації:
Проміжну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента		http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year		01.09.2025	
		(URL-адреса вебсайту)		(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення (якщо рiчний звiт подається особою, яка надає забезпечення (незалежно вiд того, чи є особа емiтентом) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за його зобов'язаннями (якщо за зобов'язаннями емiтента надаються забезпечення) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя про рейтингове агентство не надається у зв'язку з тим, що у статутному фондi Товариства немає державної частки, Товариство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави, Товариство не здiйснило випуску боргових цiнних паперiв та не займає монопольного (домiнуючого) становища.

Протягом звiтного перiоду Товариство не було стороною в судових справах, за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв емiтента, штрафнi санкцiї в розмiрi, який перевищує 1000 грн не сплачувало.

Iнформацiя щодо корпоративного секретаря  вiдсутня оскiльки посада корпоративного секретаря в Товариствi не передбачена.

Протягом звiтного перiоду Товариство не приймало  участi в iнших юридичних особах.

Товариство немає фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випуску  облiгацiй, iнших цiнних паперiв,  деривативних цiнних паперiв, у зв'язку з чим iнформацiя щодо випуску в/з цiнних паперiв, а також iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв та звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) вiдсутнi.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало викупу власних акцiй.

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи вiдсутня у зв'язку з тим, що Товариство не здiйснювало емiсiї iнших цiнних паперiв крiм акцiй. 

Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю обмежень.

Промiжну фiнансову звiтнiсть не перевiрено суб'єктом аудиторської дiяльностi, у зв'язку з чим звiт щодо огляду промiжної фiнансової звiтностi вiдсутнiй.

Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю прийняття емiтентом в/з рiшень.

Унiкальний номер запису в Єдиному державному демографiчному реєстрi (УНЗР) посадових осiб Товариства   не вказаний у зв'язку з  вiдсутнiстю у фiзичних осiб ID-картки.

Зміст
до проміжного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Проміжна фінансова звітність
3. Твердження щодо проміжної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Проміжний звіт керівництва

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	22676945	
4	Дата державної реєстрації	18.01.1995	
5	Місцезнаходження	61115, Україна, Харківська обл., м. Харкiв, вул. Северина Потоцького,36	
6	Адреса для листування		
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес	V	Так
	Ні	
9	Категорія підприємства	V	Велике
	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	alla@lekhim.net.ua	
11	Адреса вебсайту	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
12	Номер телефону	(057) 7543556	
13	Статутний капітал, грн	5023415	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	396	
17	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	21.20 - ВИРОБНИЦТВО ФАРМАЦЕВТИЧНИХ ПРЕПАРАТIВ I МАТЕРIАЛIВ
11.07 - ВИРОБНИЦТВО БЕЗАЛКОГОЛЬНИХ НАПОЇВ; ВИРОБНИЦТВО МIНЕРАЛЬНИХ ВОД ТА IНШИХ ВОД, РОЗЛИТИХ У ПЛЯШКИ
38.20 - НАДАННЯ В ОРЕНДУ Й ЕКСПЛУАТАЦIЮ ВЛАСНОГО ЧИ ОРЕНДОВАНОГО НЕРУХОМОГО МАЙНА	
18	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	UAH	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	USD	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	EUR	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ "ПриватБанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA283515330000029241052111700	
	Валюта рахунку	UAH	
5	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ "ПриватБанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA563515330000026007035908177	
	Валюта рахунку	USD	
6	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ "ПриватБанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA873515330000026001035903167	
	Валюта рахунку	EUR	
7	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	UAH	
8	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	USD	
9	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	EUR	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Правлiння	Голова правлiння, 6 членiв правлiння	Голова правлiння - Колеснiков Дмитро Дмитрович, 

член правлiння, Директор з якостi  - Лiтвинова Олександра Миколаївна; 

член правлiння, Комерцiйний директор -  Цветкова Ольга Андрiївна;

член правлiння, Директор з виробництва - Лозова Ксенiя Вiкторiвна; 

член правлiння, головний бухгалтер  - Шестопал Алла Анатолiївна; 

член правлiння, Директор з розвитку - Колеснiков Дмитро Дмитрович;

член правлiння, Директор технiчний - Кушнаренко Юрiй Федорович.

2	Наглядова рада	Голова наглядової ради, 2 члени наглядової ради.	Голова Наглядової ради - Печаєв Валерiй Костянтинович, члени наглядової ради - Мазурик Валентина Степанiвна, Нiкiтiна   Анжела  Анатолiївна  	
3	Загальнi збори акцiонерiв	Згiдно перелiку на дату облiку	Всi акцiонери товариства	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова наглядової ради	Печаєв Валерiй Костянтинович			1949	Вища	53	АТ "Лекхiм" 
20029017
Голова правлiння, Голова Ради Директорiв 	20.12.2022
3 роки	Ні	
2	Член наглядової ради	Мазурик Валентина Степанiвна			1955	Вища	47	АТ "Лекхiм"
20029017
Старший консультант

	20.12.2022
3 роки	Ні	
3	Член наглядової ради	Нiкiтiна Анжела Анатолiївна			1983	Вища	35	ПрАТ "Лекхiм"
20029017
Директор з логiстики та закупiвель	20.12.2022
3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова правлiння	Колеснiков Дмитро Дмитрович			1968	Вища	37	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Голова правлiння	20.12.2022
3 роки	Ні	
2	Член правлiння, комерцiйний директор	Цветкова Ольга Андрiївна			1977	Вища	24	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор комерцiйний	20.12.2022
3 роки	Ні	
3	Член правлiння, головний бухгалтер	Шестопал Алла Анатолiївна			1972	Вища	34	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Головний бухгалтер	20.12.2022
3 роки	Ні	
4	Член правлiння, директор з виробництва	Лозова Ксенiя Вiкторiвна			1975	Вища	34	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор з виробництва	20.12.2022
3 роки	Ні	
5	Член правлiння, директор з якостi	Лiтвiнова Олександра Миколаївна			1983	Вища	14	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор з якостi	20.12.2022
3 роки	Ні	
6	Член правлiння, директор з розвитку	Колеснiков Дмитро Дмитрович			1990	Вища	16	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор з розвитку	20.12.2022
3 роки	Ні	
7	Член правлiння, директор технiчний	Кушнаренко Юрiй Федорович			1958	Вища	42	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв. 
22676945
Технiчний директор 	20.12.2022
3 роки	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова наглядової ради	Печаєв Валерiй Костянтинович			0	0	0	0	
2	Член наглядової ради	Мазурик Валентина Степанiвна			10 301	0,05126492635	10 301	0	
3	Член наглядової ради	Нiкiтiна Анжела Анатолiївна			0	0	0	0	
4	Голова правлiння	Колеснiков Дмитро Дмитрович			27 388	0,13630169914	27 388	0	
5	Член правлiння, комерцiйний директор	Цветкова Ольга Андрiївна			0	0	0	0	
6	Член правлiння, головний бухгалтер	Шестопал Алла Анатолiївна			0	0	0	0	
7	Член правлiння, директор з виробництва	Лозова Ксенiя Вiкторiвна			0	0	0	0	
8	Член правлiння, директор з якостi	Лiтвiнова Олександра Миколаївна			0	0	0	0	
9	Член правлiння, директор з розвитку	Колеснiков Дмитро Дмитрович			0	0	0	0	
10	Член правлiння, директор технiчний	Кушнаренко Юрiй Федорович			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

3. Структура власності
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.

Товариство не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.

У звiтному  роцi Товариство не проводило спiльної дiяльнiстi з iншими органiзацiями, пiдприємствами та установами.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).

При вiдображеннi в бухгалтерському облiку господарських операцiй i подiй застосовувались норми вiдповiдних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку - МСБО, затверджених Мiнiстерством фiнансiв України.

Основнi засоби

Визнання, оцiнка та облiк основних засобiв  здiйснюється вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 16 (МСБО 16) "Основнi засоби", з урахуванням положень ст.146.5 4 Податкового Кодексу України №2755.

Основнi засоби - це матерiальнi об'єкти, що їх:

а) утримують для використання у виробництвi або постачаннi товарiв чи наданнi послуг для надання в оренду або для адмiнiстративних цiлей;

б) використовуватимуть, за очiкуванням, протягом бiльше одного перiоду.

в) та вартiсть якого (без ПДВ) бiльша 2500 грн. за одиницю до 01.09.2015 року, бiльша 6000 грн. за одиницю починаючи з 01.09.2015 року, з 23 травня 2020 р. вартiсний критерiй для основних засобiв 20 000,00 грн.

Об'єкт основних засобiв, який вiдповiдає критерiям визнання активу, пiд час визнання оцiнюється за його собiвартiстю. Собiвартiсть - це сума сплачених грошових коштiв чи їх еквiвалентiв або справедлива вартiсть iншої форми компенсацiї, наданої для отримання активу на час його придбання або створення

Пiсля визнання активом, об'єкт основних засобiв облiковується за його собiвартiстю мiнус будь-яка накопичена амортизацiя та будь-якi накопиченi збитки вiд зменшення корисностi.

Нарахування амортизацiї основних засобiв вiдбувається вiдповiдно до вимог  МСБО 16 "Основнi засоби" прямолiнiйним методом,  на протязi строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта.

Кожна частина об'єкта основних засобiв, собiвартiсть якої є суттєвою стосовно загальної собiвартостi об'єкта, амортизується окремо.

Строк корисної експлуатацiї активу визначається, виходячи з очiкуваної корисностi активу для Пiдприємства.

Малоцiннi та швидкозношуванi предмети

Предмети, термiн використання яких менше одного року, що супроводжують виробничий процес про-тягом звiтного перiоду, облiковуються на рахунку 22 "Малоцiннi та швидкозношуванi предмети". У момент передачi таких активiв в експлуатацiю списуються з балансу (у розмiрi 100% вiд їх вартостi) з одночасною органiзацiєю їх оперативного кiлькiсного облiку за мiсцями експлуатацiї i вiдповiдальних особах протягом строку фактичного використання таких предметiв.

Малоцiннi необоротнi активи.

В складi малоцiнних необоротних активiв облiковуються об'єкти вартiстю до 20 000 грн. (без ПДВ) та очiкуваним термiном використання (експлуатацiї) бiльше одного року (або операцiйного циклу).

Малоцiннi необоротнi активи списуються з балансу в мiсяцi введення їх в експлуатацiю.

Нематерiальнi активи

Визнання, оцiнку та облiк нематерiальних активiв здiйснюється згiдно iз положеннями Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 38 (МСБО 38) "Нематерiальнi активи" з урахуванням  ст.145.1.1  Податкового Кодексу України №2755 вiдповiдно до визначених груп. Одиницею облiку вважати окремий об'єкт  нематерiальних активiв. 

Нематерiальний актив визнається, якщо i тiльки якщо:

а) є ймовiрнiсть того, що майбутнi економiчнi вигоди, якi вiдносяться до активу, надходитимуть до суб'єкта господарювання; та

б) собiвартiсть активу можна достовiрно оцiнити.

Пiсля первiсного визнання нематерiальний актив вiдображається за його собiвартiстю за вирахуванням будь-якої накопиченої амортизацiї та будь-яких накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi.

Проводиться оцiнка, чи є визначеним або невизначеним строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, та якщо вiн є визначеним, оцiнюється його тривалiсть. 

Нематерiальний актив розглядається як такий, що має невизначений строк корисної експлуатацiї, якщо (виходячи з аналiзу всiх вiдповiдних чинникiв) немає передбачуваного обмеження перiоду, протягом якого такий актив буде (за очiкуванням) генерувати надходження чистих грошових потокiв до Пiдприємства.

Нематерiальнi активи, створенi в рамках Пiдприємства, крiм капiталiзованих витрат на розробку, не капiталiзуються, i витрати вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки в тому перiодi, в якому були понесенi вiдповiднi витрати.

Нематерiальнi активи мають обмеженi термiни корисної служби та амортизуються протягом термiну експлуатацiї i аналiзуються на предмет зменшення корисностi у разi наявностi ознак можливого зменшення корисностi. Амортизацiя нематерiальних активiв з обмеженими термiнами корисної служби визнається у звiтi про прибутки i збитки в категорiї витрат, що вiдповiдають функцiям нематерiальних активiв. Для розподiлу вартостi активу, яка амортизується на систематичнiй основi протягом строку його корисної служби використовується метод рiвномiрного нарахування. Термiни та порядок амортизацiї нематерiальних активiв з обмеженими термiнами служби переглядаються, як мiнiмум, щорiчно наприкiнцi кожного звiтного року. Змiни очiкуваного термiну корисної служби або очiкуваного характеру отримання майбутнiх економiчних вигод, втiлених в активi, вiдображаються шляхом змiни перiоду або методу нарахування амортизацiї, i розглядаються як змiни в облiкових оцiнках.Нематерiальний актив з невизначеним строком корисної експлуатацiї - не амортизується. 

Строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, який походить вiд договiрних чи iнших юридичних прав, не повинен перевищувати перiод чинностi договiрних або iнших юридичних прав.

Лiквiдацiйна вартiсть нематерiального активу з визначеним строком корисної експлуатацiї  приймається за нуль.

Запаси

Товарно-матерiальнi цiнностi визнаються, оцiнюються та облiковуються згiдно з вимогами Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 2 (МСБО 2) "Запаси". 

Запаси - це активи, якi:

а) утримуються для продажу у звичайному ходi бiзнесу;

б) перебувають у процесi виробництва для такого продажу

в) iснують у формi основних чи допомiжних матерiалiв для споживання у виробничому процесi або при наданнi послуг.

Запаси включають товари, що були придбанi та утримуються для перепродажу, у тому числi, наприклад, товари, придбанi пiдприємством роздрiбної торгiвлi та утримуванi для перепродажу, або земля та iнша нерухомiсть для перепродажу. Запаси включають також основнi та допомiжнi матерiали.

Одиницею запасiв вважається кожне найменування цiнностей. 

Собiвартiсть запасiв включає всi витрати на придбання, витрати на переробку та iншi витрати, понесенi пiд час доставки запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення їх у теперiшнiй стан.

Собiвартiсть одиниць запасiв, якi, як правило, не є взаємозамiнними, та товарiв чи послуг, призначених для конкретних проектiв, визначається шляхом використання конкретної iдентифiкацiї їх iндивiдуальної собiвартостi.

Собiвартiсть запасiв, за винятком наведених вище, визначається за формулою - "перше надходження - перший видаток" (ФIФО). Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.

Пiдприємство не проводило переоцiнку товарно-матерiальних цiнностей. Матерiальнi цiнностi, якi не мають реалiзацiйної вартостi, не визнанi активами.

Грошовi кошти

Грошовi кошти включають суму грошей в касi, на поточних рахунках i депозитах до запитання.

Пiдприємство використовує прямий метод, згiдно з яким розкривається iнформацiя про основнi класи валових надходжень грошових коштiв чи валових виплат грошових коштiв.

Грошовi потоки, якi виникають вiд операцiй в iноземнiй валютi, вiдображаються у функцiональнiй валютi Пiдприємства, iз застосуванням до суми в iноземнiй валютi такого курсу обмiну функцiональної валюти на iноземну валюту, який був на дату грошового потоку. Грошовi потоки, деномiнованi в iноземнiй валютi, вiдображаються способом, який вiдповiдає вимогам МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв".

Грошовi кошти, що вiдображаються за статтею балансу "Грошовi кошти та їх еквiваленти" завжди доступнi для оплати поточних зобов'язань i не є предметом будь-яких договiрних обмежень щодо їх використання для погашення боргових зобов'язань.

Дебiторська заборгованiсть

Визнання, оцiнка та облiк дебiторської  заборгованостi  на пiдприємствi ведеться у вiдповiдностi до вимогами Мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку. 

Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть, що виникла у Пiдприємства, облiковується за первiсною вартiстю за вирахуванням резерву сумнiвної заборгованостi. Резерв сумнiвної заборгованостi створюється у разi, коли одержання повної суми заборгованостi в подальшому не представляється можливим. Керiвництво визначає ймовiрнiсть вiдшкодування дебiторської заборгованостi, г'рунтуючись на оцiнцi платоспроможностi основних дебiторiв i на аналiзi строкiв непогашення заборгованостi.  

Фiнансовi  iнструменти вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 9 (МСФЗ 9) "Фiнансовi iнструменти".

Пiдприємство визнає фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання у своєму звiтi про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли Пiдприємство стає стороною договiрних положень щодо iнструмента. Коли Пiдприємство вперше визнає фiнансовий актив, вiн класифiкує його та оцiнює.

Пiдприємство класифiкує фiнансовi активи як такi, що надалi оцiнюються за амортизованою собiвартiстю, справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд або справедливою вартiстю через прибуток або збиток, на основi обох таких критерiїв:

(а) бiзнес-моделi суб'єкта господарювання з управлiння фiнансовими активами; та

(б) установленими договором характеристиками грошових потокiв за фiнансовим активом.

Фiнансовий актив оцiнюється за амортизованою собiвартiстю в разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:

(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, метою якої є утримання фiнансових активiв для одержання договiрних грошових потокiв; i

(б) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми.

Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд у разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:

(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, мета якої досягається як шляхом одержання договiрних грошових потокiв, так i шляхом продажу фiнансових активiв, i

(б) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми.

Основна сума - це справедлива вартiсть фiнансового активу при первiсному визнаннi. 

Проценти складаються з компенсацiї за часову вартiсть грошей, за кредитний ризик, пов'язаний iз заборгованiстю за основною сумою протягом певного перiоду, а також за iншi основнi ризики кредитування та витрати, а також iз маржi прибутку.

Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо вiн не оцiнюється за амортизованою собiвартiстю або за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд. Однак, можливо прийняти пiд час первiсного визнання певних iнвестицiй в iнструменти власного капiталу, якi в iншому випадку оцiнювалися б за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, безвiдкличне рiшення про вiдображення подальших змiн справедливої вартостi в iншому сукупному доходi. 

Можливiсть призначення фiнансового активу як такого, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток

Пiдприємство пiд час первiсного визнання має право безвiдклично призначити фiнансовий актив як такий, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо таке рiшення усуває або значно зменшує невiдповiднiсть в оцiнцi або визнаннi, що в iншому випадку виникла б при оцiнцi активiв або зобов'язань, або при визнаннi прибуткiв i збиткiв за ними на рiзних основах .

Припинення визнання фiнансових зобов'язань

Пiдприємство виключає фiнансове зобов'язання (або частину фiнансового зобов'язання) зi свого звiту про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли воно погашається: тобто тодi, коли зобов'язання, передбачене договором, виконано або анульовано, або коли сплив термiн його виконання.

Списання

Пiдприємство безпосередньо зменшує валову балансову вартiсть фiнансового активу, якщо Пiдприємство не має обгрунтованих очiкувань щодо вiдновлення фiнансового активу в цiлому або його частини. Списання являє собою подiю припинення визнання

Резерви (забезпечення)

Резерви (забезпечення) вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 37 (МСБО 37) "Забезпечення, умовнi зобов'язання та умовнi активи". 

Забезпечення визнаються, якщо:

а) Пiдприємство має iснуюче зобов'язання (юридичне чи конструктивне) внаслiдок минулої подiї;

б) ймовiрно, що вибуття ресурсiв, якi втiлюють у собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для  виконання зобов'язання;

в) можна достовiрно оцiнити суму зобов'язання.

У разi невиконання зазначених умов забезпечення не визнається.

Сума, визнана як забезпечення, визначається за найкращою оцiнкою видаткiв, необхiдних для погашення iснуючого зобов'язання на кiнець звiтного перiоду.

Компенсацiї

Якщо очiкується, що деякi або всi видатки, потрiбнi для погашення забезпечення, компенсуватимуться iншою стороною, компенсацiю слiд визнавати тодi i тiльки тодi, коли iснує цiлковита впевненiсть, що компенсацiя буде отримана, якщо пiдприємство погасить зобов'язання. Компенсацiю слiд розглядати як окремий актив. Сума, визнана для компенсацiї, не повинна перевищувати суму забезпечення.

У звiтi про прибутки та збитки витрати, пов'язанi iз забезпеченням, можна наводити за вирахуванням суми, визнаної для компенсацiї.

Iснуюче зобов'язання

Iнколи не ясно, чи є iснуюче зобов'язання. У таких випадках минулу подiю вважають такою, що спричиняє iснуюче зобов'язання, якщо, беручи до уваги всi наявнi свiдчення, є скорiше можливим, анiж неможливим те, що iснуюче зобов'язання є на кiнець звiтного перiоду.

Резерви

Резерви переоцiнюються щорiчно, а змiни в резервах, обумовленi часом, вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки щороку в складi операцiйних доходiв i витрат. 

Ризики та невизначеностi

Для отримання найкращої оцiнки забезпечення слiд враховувати ризики та невизначеностi, якi неминуче пов'язанi з багатьма подiями та обставинами.

Умовнi активи

Умовнi активи не визнаються у фiнансовiй звiтностi, оскiльки це може спричинити визнання доходу, який може бути нiколи не отриманим. Проте, коли з'являється цiлковита впевненiсть у отриманнi доходу, тодi пов'язаний з ним актив не є умовним активом i його визнання є належним.

Витрати за позиками 

Витрати на позики ведуться вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 23 (МСБО 23) "Витрати на позики".

Витрати на позики, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництва або виробництва квалiфiкованого активу, є частиною собiвартостi такого активу. Iншi витрати на позики визнаються як витрати.

 Витрати на позики - витрати на сплату вiдсоткiв та iншi витрати, понесенi суб'єктом господарювання у зв'язку iз запозиченням коштiв.

Квалiфiкований актив - це актив, який обов'язково потребує суттєвого перiоду для пiдготовки його до використання за призначенням чи для реалiзацiї.

Використання прибутку (дивiденди) 

Дивiденди нараховуються за рахунок прибутку Пiдприємства за пiдсумками за звiтний рiк. Оголошенi дивiденди вiдображаються у поточних зобов'язаннях. Дивiденди, оголошенi пiсля звiтної дати, описуються в Примiтках як подiя пiсля дати балансу. Розподiл прибутку на формування резервного капiталу здiйснюється на основi бухгалтерської звiтностi Пiдприємства, складеної за українськими правилами. За українським законодавством основою розподiлу є нерозподiлений прибуток. 

Iнший додатковий капiтал 

Iнший додатковий капiтал Пiдприємства збiльшується (зменшується) на суми, пов'язанi з дооцiнкою (уцiнкою) основних засобiв (примiщень та обладнання). Дооцiнка основних засобiв (примiщень та обладнання) проводиться на пiдставi ведення облiкової полiтики iз застосуванням переоцiненою вартiстю основних засобiв згiдно з МСБО 16. 

Визнання доходу

Пiдприємство визнає дохiд у вiдповiдностi з нормами Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 15 (МСФЗ 15) "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами".

Пiдприємство облiковує договiр з клiєнтом, який належить до сфери застосування цього стандарту, тiльки тодi, коли виконуються всi перелiченi далi критерiї:

 а) сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичною практикою ведення бiзнесу) i готовi виконувати свої зобов'язання; 

б) суб'єкт господарювання може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть передаватися; 

в) суб'єкт господарювання може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися; 

г) договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або сума майбутнiх грошових потокiв суб'єкта господарства змiняться внаслiдок договору); та 

д) цiлком iмовiрно, що суб'єкт господарювання отримає компенсацiю, на яку вiн матиме право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту. 

Оцiнюючи, чи достатньо високою є ймовiрнiсть отримання суми компенсацiї, суб'єкт господарювання повинен розглянути лише здатнiсть клiєнта та його намiр виплатити таку суму компенсацiї, коли настане час її сплати. Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання матиме право, може бути меншою, нiж цiна, вказана у договорi, якщо компенсацiя є змiнною величиною через те, що суб'єкт господарювання запропонував клiєнтовi цiнову концесiю

Договiр - це угода мiж двома або бiльше сторонами, яке породжує права та обов'язки, якi є юридично обов'язковими. Юридична обов'язковiсть прав i обов'язкiв у договорi є питанням законодавства. Договори можуть бути письмовими, усними чи прийнятими у звичнiй практицi ведення бiзнесу суб'єкта господарювання. Практика та процеси, що застосовуються для укладення договорiв з клiєнтами, рiзна залежно вiд юрисдикцiї, галузi та суб'єкта господарювання. Крiм того, i суб'єкт господарювання може укладати рiзнi договори (наприклад, це може залежати вiд типу клiєнтiв або характеру обiцяних товарiв чи послуг). Суб'єкт господарювання має проаналiзувати цi практики та процеси, щоб визначити, чи створює договiр з клiєнтом права та обов'язки, виконання яких є юридично обов'язковим (i якщо створює, то коли).

Задоволення зобов'язань щодо виконання

Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом.

Для кожного зобов'язання щодо виконання, Пiдприємство визначає на момент укладення договору, чи задовольнить вiн це зобов'язання щодо виконання з плином часом, чи ж вiн задовольнить це зобов'язання щодо виконання у певний момент часу. Якщо суб'єкт господарювання не задовольнить зобов'язання щодо виконання з плином часу, то це зобов'язання щодо виконання задовольняється у певний момент часу.

Товари та послуги є активами, навiть якщо лише на мить, коли вони отриманi та використанi (як у випадку багатьох послуг). Контроль над активом означає здатнiсть керувати використанням активу та отримувати практично всю решту вигiд вiд нього. Контроль включає в себе спроможнiсть заборонити iншим суб'єктам господарювання керувати використанням активу та отримувати вигоди вiд нього.

Вигоди вiд активу - це потенцiйнi грошовi потоки (надходження грошових коштiв або економiя грошових коштiв, якi вибувають), якi можуть бути отриманi безпосередньо чи опосередковано багатьма способами, наприклад, шляхом:

(a) використання активу для виробництва товарiв або надання послуг (у тому числi державних послуг);

(б) використання активу для пiдвищення вартостi iнших активiв;

(в) використання активу для погашення зобов'язання або зменшення витрат;

(г) продажу або обмiну активу;

(д) надання активу у заставу як забезпечення позики; та

(е) утримання активу.

Оцiнюючи, чи отримує клiєнт контроль над активом, суб'єкт господарювання бере до уваги всi домовленостi щодо викупу активу..

Витрати:

Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (робiт, послуг) складається з виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг), яка була реалiзована протягом звiтного перiоду.

До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включаються: 

прямi матерiальнi витрати; 

прямi витрати на оплату працi; 

iншi прямi витрати; 

До адмiнiстративних витрат вiдносяться такi загальногосподарськi витрати, спрямованi на обслуговування та управлiння товариством: 

-загальнi корпоративнi витрати (органiзацiйнi витрати, витрати на проведення рiчних зборiв, представницькi витрати тощо); 

-витрати на службовi вiдрядження i утримання апарату управлiння товариством та iншого загальногосподарського персоналу; 

-витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв загальногосподарського використання (амортизацiя, ремонт, опалення, освiтлення, водопостачання, водовiдведення, охорона); 

-винагороди за професiйнi послуги (юридичнi, аудиторськi, з оцiнки майна тощо); 

-витрати на зв'язок (поштовi, телеграфнi, телефоннi, телекс, факс тощо); 

-амортизацiя активiв загальногосподарського використання; 

-витрати на врегулювання спорiв у судових органах; 

-податки, збори та iншi передбаченi законодавством обов'язковi платежi (крiм податкiв, зборiв та обов'язкових платежiв, що включаються до виробничої собiвартостi продукцiї, робiт, послуг); 

-плата за розрахунково-касове обслуговування та iншi послуги банкiв; 

-iншi витрати загальногосподарського призначення. 

До iнших операцiйних витрат включаються: 

-собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв, iноземної валюти та iнших, яка для цiлей бухгалтерського облiку складається з їх облiкової вартостi та витрат, пов'язаних з їх реалiзацiєю; 

-сума безнадiйної дебiторської заборгованостi та вiдрахування до резерву сумнiвних боргiв; 

-втрати вiд знецiнення запасiв; 

-нестачi й втрати вiд псування цiнностей; 

-визнанi штрафи, пеня, неустойка; 

-iншi витрати операцiйної дiяльностi. 

До фiнансових витрат вiдносяться витрати на проценти (за користування кредитами отриманими, тощо) та iншi витрати товариства, пов'язанi iз залученням позикового капiталу.

До складу витрат на збут включаються витрати обiгу, за винятком адмiнiстративних, iнших операцiйних i фiнансових витрат

Податок на прибуток

Податок на прибуток вiдображається в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 12 (МСБО 12) "Податки на прибуток".

Податкова база

Податкова база актива - це сума, яка буде вирахувана для цiлей оподаткування iз суми оподаткованих економiчних вигiд, що надходитимуть пiдприємству, коли воно вiдшкодує балансову вартiсть актива. Якщо такi економiчнi вигоди не пiдлягатимуть оподаткуванню, тодi податкова база актива дорiвнюватиме його балансовiй вартостi.

Визнання поточних податкових зобов'язань та поточних податкових активiв

Поточний податок за поточний i попереднi перiоди визнаються, як зобов'язання на суму, що не була сплачена. Якщо вже сплачена сума податкiв за поточний та попереднiй перiоди перевищує суму, яка пiдлягає сплатi за цi перiоди, то перевищення визнається як актив.

Вигоду, пов'язану з податковим збитком, який можна зараховувати для вiдшкодування поточного податку попереднього перiоду, визнаються як актив.

Тимчасовi рiзницi, що пiдлягають оподаткуванню

Вiдстрочене податкове зобов'язання визнаються щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню, крiм тих випадкiв, коли такi рiзницi виникають вiд:

а) первiсного визнання гудвiлу, або

б) первiсного визнання актива чи зобов'язання в операцiї, яка:

i)не є об'єднанням бiзнесу; та

ii)не має пiд час здiйснення жодного впливу нi на облiковий, нi наоподатковуваний прибуток (податковий збиток).

Вiдстрочений податковий актив визнається щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають вирахуванню, якщо є ймовiрним що буде отримано оподатковуваний прибуток, до якого можна застосовувати тимчасову рiзницю, яка пiдлягає вирахуванню, за винятком ситуацiй, коли вiдстрочений податковий актив виникає вiд первiсного визнання актива або зобов'язання в операцiї, яка:

а) не є об'єднанням бiзнесу; та

б) не впливає пiд час здiйснення операцiї нi на облiковий прибуток, нi на оподатковуваний прибуток (податковий збиток).

Вiдстрочений податковий актив визнається для перенесення на наступнi перiоди невикористаних податкових збиткiв i невикористаних податкових пiльг за умови, якщо є ймовiрною наявнiсть майбутнього оподаткованого прибутку, за рахунок якого можна використати невикористанi податковi збитки та невикористанi податковi пiльги.

Поточнi податковi зобов'язання (активи) за поточний i попереднiй перiоди оцiнюється за сумою, яку передбачається сплатити податковим органам (вiдшкодувати у податкових органiв) iз застосуванням ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.

Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання оцiнюються за ставками оподаткування, якi передбачається використовувати в перiод реалiзацiї актива чи погашення зобов'язання, на основi ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.

Оцiнка вiдстрочених податкових зобов'язань i вiдстрочених податкових активiв вiдображає податковi наслiдки, якi вiдповiдали б способу, яким пiдприємство передбачає на кiнець звiтного перiоду вiдшкодувати або погасити балансову вартiсть своїх активiв i зобов'язань.

Балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива переглядається в кiнцi кожного звiтного перiоду. Пiдприємство зменшує балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива в тих межах, у яких бiльшене буде ймовiрною наявнiсть оподаткованого прибутку, достатнього, щоб дозволити використати вигоду вiд вiдстроченого податкового актива повнiстю або частково. Будь-яке таке зменшення сторнується за умови, якщо стає ймовiрною наявнiсть достатнього оподаткованого прибутку.

Поточнi та вiдстроченi податки визнаються як дохiд або витрати i включати до прибутку або збитку за перiод, окрiм випадкiв, коли податки виникають вiд:

а) операцiї або подiї, яка визнається, в тому самому або в iншому перiодi поза прибутком або збитком чи в iншому сукупному прибутку або безпосередньо у власному капiталi; або

б) об'єднання бiзнесу.

Поточнi та вiдстроченi податки визнаються поза прибутком або збитком, якщо податок вiдноситься до статей, що визнаються в тому самому або iншому перiодi поза прибутком або збитком. Отже, поточнi та вiдстроченi податки, якi вiдносяться до статей, що визнаються в тому самому або в iншому перiодi:

а) в iншому сукупному прибутку, слiд визнавати в iншому сукупному прибутку;

б) безпосередньо у власному капiталi, слiд визнавати безпосередньо у власному капiталi.

Згортання

Пiдприємство згортає поточнi податковi активи та поточнi податковi зобов'язання тодi i тiльки тодi, коли:

а) Пiдприємство має юридично забезпечене право згортати визнанi суми; та

б) Пiдприємство має намiр погасити зобов'язання на нетто-основi або продати актив i одночасно погасити зобов'язання.

Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi.

Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi, подаються як частина прибутку або збитку у звiтi (звiтах) про прибутки та збитки та iнший сукупний дохiд.

Подiї пiсля звiтного перiоду 

Подiї пiсля звiтного перiоду вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку  10 (МСБО 10) "Подiї пiсля звiтного перiоду".

Подiї пiсля звiтного перiоду - це сприятливi та несприятливi подiї, якi вiдбуваються з кiнця звiтного перiоду до дати затвердження фiнансової звiтностi до випуску. Можна визначити два типи подiй:

а) подiї, якi свiдчать про умови, що iснували на кiнець звiтного перiоду (подiї, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду); та

б) подiї, якi свiдчать про умови, що виникли пiсля звiтного перiоду (подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду).

Визнання та оцiнка

1)Коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi, для вiдображення подiй, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.

2)Не коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi для вiдображення подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.

Подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду

Якщо подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду, є суттєвими, нерозкриття iнформацiї може впливати на економiчнi рiшення користувачiв, прийнятi на основi фiнансової звiтностi. Вiдповiдно Пiдприємство розкриває таку iнформацiю про кожну суттєву категорiю подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду:

а) характер подiй; та

б) попередня оцiнка їх фiнансового впливу або констатацiя, що така оцiнка неможлива.

Пiдприємство не складає свою фiнансову звiтнiсть на основi припущення безперервностi, якщо управлiнський персонал визначає пiсля звiтного перiоду, що вiн має намiр лiквiдувати суб'єкт господарювання чи припинити операцiї або не має нiякої реалiстичної альтернативи цьому.

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.

 Фiнансування дiяльностi пiдприємства ведеться з власних обiгових коштiв. Для забезпечення безперервного функцiонування пiдприємства, як суб'єкта господарювання, Товариство придiляло значну увагу ефективнiй маркетинговiй полiтицi, пошуку резервiв зниження накладних витрат та погашення поточних зобов'язань. Можливими шляхами покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента є зменшення собiвартостi послуг.

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.

Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг. Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка.

В Товариствi створено колектив професiоналiв, який може вирiшувати задачi, направленi на удосконалення технологiчних процесiв, впровадження нових препаратiв, i в змозi проводити дiяльнiсть, направлену на забезпечення фармацевтичного ринку життєво необхiдними препаратами.

В цiлях здiйснення заходiв спрямованих на розвиток виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" у звiтному перiодi

проводяться роботи з пiдготовки до атестацiї лабораторiї вiддiлу дослiджень i розробок державним регуляторним органом, введенно в дiю примiщення лабораторiї вiддiлу дослiджень i розробок та виконано дооснащення данної лабораторiї вiдповiдним сучасним обладнанням, продовженi роботи з подальшого впровадження i освоєння   нових лiкарських препаратiв. В сiчнi 2024 року на пiдприємствi було ведено в експлуатацiю Дiльницю попередньо наповнених шприцiв. 

Для виконування завдань поставлених перед пiдприємством колективом постiйно впроваджуються новiтнi технологiї виробництва, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi вiдповiдно до якостi виробництва лiкарських засобiв, стандартам якостi ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.

ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" постiйно придiляє велику увагу якостi препаратiв. Для органiзацiї високого рiвня контролю якостi продукцiї виготовленої пiдприємством продукцiї були створенi сучаснi лабораторiї: контрольно-аналiтична, мiкробiологiчна та вивчення стабiльностi препаратiв, якi в останнi роки були переведенi в новiтнi примiщення та оснащенi сучасним iмпортним лабораторним обладнанням нiмецьких, iталiйських, польських, китайських та iнших маючих признання виробникiв.

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи.   

 ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" входить до Групи компанiй "Лекхiм",  яка становить  потужну сучасну високотехнологiчну виробничу компанiю, одну з провiдних фармацевтичних компанiй України з розробки, виробництва та продажу якiсних i доступних лiкарських препаратiв. Група компанiй "Лекхiм" пропонує широкий асортимент (понад 250 найменувань) генеричних препаратiв майже всiх терапевтичних груп: кардiологiчнi, гастоентерологiчнi, гiнекологiчнi, урологiчнi, нейролептичнi, пульмонологiчнi, неврологiчнi, дерматологiчнi, антибактерiальнi, противiруснi, протигрибковi, протитуберкульознi, протизапальнi, анальгетичнi, спазмолiтичнi, нейротропнi, антигiстамiннi, протитромботичнi, гiпотензивнi, гормональнi, вiтамiни. Щорiчно Група компанiй реєструє близько 10 новинок, створених за передовими технологiями.

Позицiї на ринку України (за версiєю "SMD", "Pharmstandard"):

-1-е мiсце з продажу ферментних препаратiв серед понад 130 українських фармвиробникiв 

-1-е мiсце з продажу супозиторних форм серед понад 130 українських фармвиробникiв 

-1-е мiсце з продажу гранульованих препаратiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 

3-тє мiсце з продажу антибiотикiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 

5-те мiсце за обсягом продажiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 

Одним з основних досягнень ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" є запуск першого в Українi виробництва лiкарських препаратiв у виглядi супозиторiїв. Виробнича потужнiсть (понад 30 млн шт. на рiк) на повнiстю автоматизованiй iталiйськiй лiнiї з випуску та фасування супозиторiїв дає змогу в повному обсязi задовольнити потреби всiєї України в цiй лiкарськiй формi, а також забезпечити всi експортнi замовлення. 

Основними видом дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" є виробництво фармацевтичних препаратiв i матерiалiв.  На початок звiтного року загальна кiлькiсть освоєних лiкарських препаратiв складає 134 найменувань. Пiдприємство випускає лiкарськi засоби у формi: таблеток, саше, супозиторiїв, iн'єкцiйних розчинiв, а також мiнеральну воду.   Основними видами продукцiї, якi складають бiльше 5% вiд загального обсягу виробленої продукцiї в звiтному перiодi була продукцiя препаратов лiкарських:  iн'єкцiйнi препарати в ампулах - 66,8%,  супозиторiїв - 12,9%, таблетки - 20%. За звiтнiй перiод пiдприємство реалiзувало продукцiї на загальну  на суму 185 136 тис.грн.

Для виконування завдань поставлених перед пiдприємством, колективом постiйно впроваджуються новiтнi технологiї виробництва, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi вiдповiдно до якостi виробництва лiкарських засобiв, стандартам якостi ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.  

Пiдприємство у своїй дiяльностi при виконаннi технологiчного процесу забезпечує дотриманням якостi продукцiї, при здiйсненням при цьому полiтики цiлiсностi даних. Для виконання цiєї  задачi створюється та пiдтримується належна органiзацiя культури у виробництвi з забезпеченням документованої процедури технологiчного процесу. Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв" постiйно придiляє велику увагу якостi виготовленої препаратiв. Для органiзацiї високого рiвня контролю якостi продукцiї, пiдприємством продукцiї були створенi сучаснi лабораторiї: контрольно-аналiтична, мiкробiологiчна та вивчення стабiльностi препаратiв, якi в останнi роки були переведенi в новiтнi примiщення та оснащенi сучасним iмпортним лабораторним обладнанням.

Фармацевтична система якостi, що дiє на пiдприємствi постiйно вдосконалюється i спрямована на неухильне  полiпшення якостi, з одночасним розширенням номенклатури продукцiї з орiєнтацiєю на вимоги споживачiв.  . 

Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг.

Пiдприємство постiйно вдосконалює Фармацевтичну систему якостi всiх процесiв i якостi продукцiї, вiдповiдно до вимог стандартiв GMP. Регулярно здiйснює полiтику органiзацiї аудитiв виробникiв i постачальникiв сировини i матерiалiв у вiдповiдностi до вимог мiжнародних стандартiв.  

Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка. 

У  поточному роцi проводяться подальшi роботи з модернiзацiї виробничих, лабораторних, складських примiщень вiдповiдно до дiючих умов.

Основним ринком збиту ПрАТ  "Лекхiм-Харкiв" є ринок України, однак, дуже важливе значення придiляється зовнiшньоекономiчнiй дiяльностi компанiї.   Розподiлення реалiзованої продукцiї по загальних ринкам постачання в 1 кв. 2025 року складалось наступним чином: ринок Україна - чистий дохiд складав 152 990 295,62 грн. без ПДВ, що становило 87,93 % вiд всiєї  реалiзованої продукцiї. Реалiзацiя  продукцiї в країнах дальнього зарубiжжя складала 1 131 520,00 грн без ПДВ, що становило 0,65% вiд всiєї  реалiзованої продукцiї. Реалiзацiя  продукцiї в країнах ближнього зарубiжжя складала 19 878 938,76 грн без ПДВ, що становило 11,42% вiд всiєї  реалiзованої продукцiї.

В звiтному роцi продукцiя була реалiзована в країнах дальнього зарубiжжя:Сомалi, Монголiя,  та в в країнах ближнього зарубiжжя: Азербайджан, Вiрменiя, Грузiя, Молдова, Туркменiстан,  Узбекистан, Казахстан, Киргистан, Латвiя, Таджикистан.

Залежнiсть вiд сезонних змiн незначна. 

Основними клiєнтами (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки) в 1 кв. 2025 року були ПрАТ "Лекхiм" (виручка складала  148 300 734,41 грн, що становило :85,23 % вiд загальної виручки) та ТОВ "ГЕРАНД ФАРМ" (виручка складала  17 886 353,00 грн, що становило 10,28 % вiд загальної виручки).

Основними каналами збуту є укладання довгострокових договорiв поставки, основними методами продажу є адресна та загальна реклама. 

Стан розвитку галузi, у якiй здiйснює свою дiяльнiсть емiтент характеризується перевищенням пропозицiї над попитом, положення емiтента на ринку характеризується як стабiльне. Емiтент передбачає у перспективi розширення виробничих потужностей. Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i, попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинникiв.

Основними конкурентами Товариства є: АТ "ФАРМАК"; ТОВ "ФАРМАЦЕВТИЧНА КОМПАНIЯ "ЗДОРОВ'Я"";  ПрАТ "ФАРМАЦЕВТИЧНА ФIРМА "ДАРНИЦЯ""; ТОВ "ЮРIЯ-ФАРМ"; ПАТ "НАУКОВО - ВИРОБНИЧИЙ ЦЕНТР БОРЩАГIВСЬКИЙ ХIМIКО - ФАРМАЦЕВТИЧНИЙ ЗАВОД"; Корпорацiя "АРТЕРIУМ".

Постачальником за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв в загальному об'ємi постачання є АТ "Лекхiм" - 80% всього обсягу постачання.

Перспективнiсть виробництва полягає в якiсному та кiлькiсному розширеннi асортименту. У зв'язку з повномаштабним вiйськовим вторгненням РФ на територiю України 24 лютого 2022 року та ведення вiйськових дiй стратегiчнi плани Товариства щодо розвитку та розширення дiяльностi, а також виконання планiв щодо отримання прибутку зазнали значних змiн. ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" активно розширює та модернiзує виробництво для забезпечення потреби в якiсних та ефективних лiкарських препаратах населення України та iнших країн.

7. Оскiльки Товариство не є фiнансовою установою, то не вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду).

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.

Управлiння операцiйними ризиками, як i iншими видами ризикiв, складається з виконання трьох крокiв:

1) Керiвники операцiйних та функцiональних пiдроздiлiв Товариства несуть основну вiдповiдальнiсть за повсякденне управлiння ризиками. Вони забезпечують перший крок у зменшеннi впливу ризикiв на дiяльнiсть Товариства.

2) Правлiння Товариства забезпечує виявлення та внесення нормативних вимог та критерiїв прийнятного рiвня ризику у внутрiшнi нормативнi документи, для пiдтримки та монiторингу контролю ризикiв.

3) Оцiнка ефективностi управлiння ризиками першого та другого ступеню здiйснюється силами зовнiшнього аудиту Товариства.

Основнi ризики пiдприємства можна подiлити на:

1.Фiнансовi ризики - ризики, пов'язанi зi структурою капiталу Товариства, строками активiв та пасивiв, зниженням прибутковостi, коливаннями валютних курсiв. До фiнансових ризикiв можна вiднести ризики лiквiдностi, кредитнi, валютнi.

2.Комерцiйнi ризики - ризики збиткiв торгiвельної та логiстичної дiяльностi. Ця група ризикiв включає в себе цiновi ризик та ризик контрагентiв.

3.Регуляторнi ризики - ризики виникнення збиткiв у результатi змiни законiв чи регулятивних актiв, невиконання вимог нормативних правових актiв та укладених договорiв, допущених правових помилок при здiйсненнi дiяльностi, недосконалостi правової системи, порушення контрагентами нормативних правових актiв та умов укладених договорiв. До регуляторних ризикiв вiдносяться юридичнi, ризики державного регулювання та нагляду, репутацiйнi, корупцiйнi.

4. Операцiйнi ризики - ризики збиткiв через проблеми з ресурсами, порушення або недосконалiсть виробничих процесiв, органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмисних або ненавмисних дiй працiвникiв або iнших осiб, або внаслiдок впливу зовнiшнiх факторiв. До зовнiшнiх факторiв можна вiднести клiматичнi, кадровi, технологiчнi, екологiчнi, логiстичнi, пов'язанi з IТ, ризик ведення вiйськових дiй/запровадження воєнного стану, пандемiї тощо.

Ризик лiквiдностi. 

Даний ризик вiдноситься до фiнансових ризикiв. Неможливiсть Товариства своєчасно виконувати свої фiнансовi зобов'язання може негативно позначитися на фiнансових результатах. 

Засоби зниження впливу ризику:

-Товариство здiйснює контроль лiквiдностi шляхом планування поточної лiквiдностi.

-Товариство аналiзує термiни платежiв, якi пов'язанi з дебiторською заборгованiстю та iншими фiнансовими активами, а також прогнознi потоки грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi.

Кредитний ризик. 

Ризик вiдноситься до комерцiйних ризикiв, це ризик контрагентiв. Невиконання контрагентами фiнансових/договiрних зобов'язань може призвести до збиткiв та негативно вплинути на фiнансовий стан Товариства.

Засоби зниження впливу ризику:

-Товариство укладає угоди виключно з вiдомими та фiнансово стабiльними сторонами;

-Операцiї з новими клiєнтами здiйснюються на основi попередньої оплати;

-Дебiторська заборгованiсть пiдлягає постiйному монiторингу.

Валютний ризик. 

Валютний ризик визначається як ризик того, що вартiсть фiнансового iнструменту коливатиметься внаслiдок змiни курсiв обмiну валют. Нестабiльнiсть української гривнi та коливання валютного курсу можуть негативно вплинути на дiяльнiсть пiдприємств.

Цiновий ризик 

Цiновi ризики включають в себе декiлька факторiв. Це i ризики збиткової торгiвельної дiяльностi, i нестабiльнiсть свiтових цiн на сировину та бiржовi товари може вплинути на результати дiяльностi та прибутковiсть Товариства.

-Засоби зниження впливу ризику:

-Фiксування закупiвельних цiн та цiн реалiзацiї продукцiї. 

-Рiзноманiтний асортимент продукцiї. 

-Стратегiчна довгострокова спiвпраця з постачальниками та диверсифiкована база постачальникiв. 

-Програми енергозбереження. 

-Контроль прибутковостi торгових операцiй.

Юридичний ризик

Юридичнi ризики можуть призвести до збиткiв (фiнансових, репутацiйних), спричинених будь-яким невиконанням договiрних зобов'язань, порушенням законодавства, судовим позовом/рiшенням, адмiнiстративним стягненням тощо.

Засоби зниження впливу ризику:

-Дотримання вимог чинного законодавства та внутрiшнiх полiтик, а також виконання договiрних зобов'язань. 

-Контроль зi сторони вiдповiдальних осiб за дотриманням вимог законодавства операцiйними та функцiональними пiдроздiлами. 

-Попередження керiвництва у разi неможливостi виконання договiрних зобов'язань структурними пiдроздiлами Товариства з метою мiнiмiзацiї потенцiйних ризикiв.

Ризики державного регулювання та нагляду

Данi ризики передбачають пiд собою змiни у фiскальних, податкових або iнших обмежувальних нормативних актах, зокрема, змiни в законодавствi, пов'язанi зi зменшенням (уникненням) впливу дiяльностi Товариства на змiну клiмату, введення додаткових вимог розкриття нефiнансової iнформацiї. 

Зниження впливу ризику вiдбувається шляхом дотримання та монiторингу регулятивного середовища, участi у галузевих асоцiацiях з метою представлення iнтересiв Товариства, вжиття заходiв щодо зменшення впливу дiяльностi Товариства на змiну клiмату, зокрема пiдвищення енергоефективностi, використання альтернативних джерел енергiї, пiдвищення ефективностi використання природних ресурсiв.

Корупцiйнi ризики

Неможливiсть керувати корупцiйним ризиком може зашкодити репутацiї Товариства та вплинути на фiнансовi результати. 

Управлiння ризиком вiдбувається через суворе дотримання працiвниками антикорупцiйної полiтики та контроль такого дотримання.

Екологiчнi ризики.

Внаслiдок змiн у свiтовому клiматi, енергетичнiй полiтицi та переходу до низьковуглецевих технологiй Товариство може зiткнутися з бiльш високими цiнами на сировину та змiною попиту на продукцiю, що виробляється. Ризик парникових газiв (ПГ), нестача води можуть негативно вплинути на дiяльнiсть. 

Зниження впливу ризику вiдбувається за рахунок професiйного управлiння та використання передових технологiй, застосування сучасних рiшень в сферi покращення екологiї, впровадження енергоефективних та низьковуглецевих технологiй у виробничi процеси Товариства, суворого контролю за викидами ПГ та реалiзацiї програм, спрямованих на їх зменшення, покращення виробничих процесiв, спрямованих на зменшення використання води.

Кадровi ризики.

Ризики, пов'язанi з вiдсутнiстю достатньої кiлькостi квалiфiкованого персоналу, вiдтоком квалiфiкованих кадрiв, недостатньою мотивацiєю, ризиком шахрайства та незаконних дiй персоналу, що можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Товариства. 

Засоби для мiнiмiзацiї ризику: 

-Професiйнi програми пiдготовки та розвитку персоналу.

-Вдосконалення матерiальних та нематерiальних програм мотивацiї персоналу, 

-Створення кадрового резерву.

-Запровадження контролю дiй персоналу та внутрiшньої системи управлiння персоналом.

Технологiчнi ризики

Погiршення якостi продукцiї може негативно вплинути на репутацiю Товариства та вiдносини iз покупцями та споживачами. Використання застарiлої технiки може спричинити втрату продуктивностi. 

Засоби зниження впливу ризику:

-Застосування програм модернiзацiї.

-Управлiння якiстю та сертифiкацiя.

-Впровадження внутрiшнiх системи управлiння, 

-Вдосконалення iснуючих виробничих процесiв та технологiй.

Ризики, пов'язаннi з iнформацiйними технологiями 

Втрата чи витiк даних може негативно позначитися на фiнансовому становищi та репутацiї Товариства. 

Засоби зниження впливу ризику:

-Впровадження систем захисту iнформацiї та управлiння кiбер-ризиками. 

-Планування безперервностi виробництва.

-Хмарнi системи зберiгання.

-Системи незалежних серверiв та резервнi системи.

Ризики ведення вiйськових дiй/запровадження воєнного стану

Даний ризик має негативний вплив на продовження бiзнес- процесiв та виробничих процесiв, що включає в себе багато факторiв, таких як мобiлiзацiю, заборону на вiдрядження, втрату (в тому числi смерть) працiвникiв; пошкодження активiв; неможливiсть дiяльностi через бойовi дiї на окремих територiях; недостатнiсть i неможливiсть отримання достатньої кiлькостi товарно-матерiальних цiнностей, палива тощо; руйнування логiстичних ланцюгiв; труднощi в отриманнi достатнiх послуг для забезпечення виробничих i робочих процесiв (водопостачання, електропостачання, Iнтернет тощо).

Засоби зниження впливу ризику:

-Створення нових логiстичних маршрутiв, пошук нових контрагентiв. 

-Створення можливостей вiддаленої роботи для офiсних працiвникiв, включаючи забезпечення всiм необхiдним обладнанням, матерiалами тощо. 

-Бронювання працiвникiв строкової служби. 

-Проведення комунiкацiйно-просвiтницької кампанiї серед персоналу з питань надання медичної допомоги та евакуацiї. 

-Облаштування аварiйних пунктiв (пунктiв незламностi). 

-Придбання додаткового необхiдного обладнання та матерiалiв (джерела безперебiйного живлення, генератори та iн.). 

Пандемiї 

Наслiдки свiтових пандемiї (С0VID-19, вiспа мавп тощо) можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Товариства. 

Засоби зниження впливу ризику:

-Iнтенсивна комунiкацiйна та просвiтницька кампанiя серед персоналу щодо ризикiв, пов'язаних з пандемiєю, з метою сприяння її запобiганню. 

-Створення можливостей вiддаленої роботи для офiсних працiвникiв, включаючи забезпечення всiм необхiдним обладнанням, матерiалами тощо. 

-Сприяння дотриманню особистої гiгiєни та розповсюдження миючих i дезiнфiкуючих засобiв для використання працiвниками, а також для обладнання та мiсць загального користування.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).

Товариство продовжує свiй активний розвиток, розширює та модернiзує дiюче виробництво вiдповiдно до вимог стандартiв GMP, проводить науково-дослiдну роботу з розробки нових лiкарських форм, бере участь у соцiальних програмах та активно надає благодiйну допомогу. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Проте Товариство, реалiзовуючи заходи по забезпеченню iнформацiйної та енергетичної безпеки протягом звiтного року, готове до змiн в умовах воєнного конфлiкту та спроможне забезпечити стабiльне функцiонування Товариства та захист своїх працiвникiв. 

Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi Товариство щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг. Вдосконалення технологiчних процесiв, прирiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв росту виробництва та надає можливiсть бути конкурентоспроможним на фармацевтичному ринку.

Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i, попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинник.

Стратегiчною задачею ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" в нинiшнiх умовах нестабiльностi є мiри пов'язанi з реалiзацiєю наступних заходiв:

- збереження свого положення серед українських фармацевтичних пiдприємств;

- реалiзацiя стратегiй розвитку, якi дозволять пiдвищити рiвень конкурентоспроможностi українських фармкомпанiй в рамках iнтенсифiкацiї розвитку технологiчних процесiв;

- поглиблення мiжнародної кооперацiї вiтчизняних виробникiв фармацевтичної продукцiї iз зарубiжними, для обмiну досвiдом, технологiями та залучення iнвестицiй у розвиток;

- забезпечення iнвестування вiтчизняних виробникiв медпрепаратiв у проведення НДДКР, що може призвести до кращої результативностi дiяльностi, зменшення часу впровадження продукцiї фармацевтичної промисловостi вiд етапу клiнiчних дослiджень до створення кiнцевого продукту;

- оптимiзацiя логiстичних ланцюгiв постачання, виробництва та збуту фармацевтичної продукцiї;

- використання в виробництвi високоякiсних субстанцiй, основних i допомiжних матерiалiв на основi постiйного 

- удосконалення системи цiноутворення вiдповiдної внутрiшнiм i зовнiшнiм факторам функцiонування фармацевтичних компанiй;

- удосконалення маркетингової дiяльностi українських фармкомпанiй, спрямованої на зменшення ризикiв;

- участь в процесi реалiзацiї завдань поставлених перед фармацевтичною галуззю. 

Цiлi на 2025 рiк ПрАТ "Лекхiм-Харкiв":

-Пiдтримка в робочому станi та постiйне вдосконалення фармацевтичної системи якостi, всiх її процесiв i якостi продукцiї вiдповiдно до нормативних вимог стандартiв GMP, ДСТУ ISO;контроль за дотриманням усiма спiвробiтниками впровадженої на пiдприємствi Полiтики цiлiсностi даних.

-Контроль за проведенням навчання та дотримання спiвробiтниками пiдприємства вимог стратегiї контроля контамiнацiї для забезпечення надiйної гарантiї запобiгання контамiнацiї стерильних лiкарських засобiв. 

-Завершити роботи з перегляду технологiчної документацiї пiдприємства на українську мову.

-Проведення регулярних аудитiв, у тому числi дистанцiйних, виробникiв i постачальникiв критичної сировини i матерiалiв, а також iнших стороннiх органiзацiй, що виконують дiяльнiсть з аутсорсингу, згiдно з графiком на пiдставi оцiнки ризикiв, їх квалiфiкацiя та постiйний аналiз вiдповiдно до вимог GMP.

-Закiнчити роботи вiдповiдно до змiн з технiчного переоснащення дiльницi №1 цеху IЛЗ вiдповiдно до вимог СТ-Н МОЗУ 42-4.0/1:2023.

-Розпочати роботи вiдповiдно до графiку робiт за змiною щодо технiчного переоснащення Дiльницi пiдготовки сировини у вiдповiдностi до чинних регуляторних вимог.

-Завершити роботи вiдповiдно до змiни з органiзацiї окремої пральнi для пiдготовки технологiчного одягу.

-Для збiльшення обсягу випуску готової продукцiї, збiльшення прибутку пiдприємства, продовжити роботи в напрямку розширення номенклатури лiкарських засобiв: за рахунок розробки препаратiв-генерикiв; за рахунок розширення дiяльностi у сферi контрактного виробництва; за рахунок реєстрацiї лiкарських засобiв в iнших країнах.

-Для ефективного контролю якостi продукцiї, що випускається повної її вiдповiдностi нормативним вимогам, доустаткувати в 2025 роцi лабораторiї Вiддiлу контролю якостi, в тому числi i вiддiл вивчення стабiльностi, одиницями обладнання: рiдинний хроматограф - 1 од., прилад для визначення деформацiї супозиторiїв - 1 од., мiкроскоп для iдентифiкацiї мiкроорганiзмiв - 1 од., ваги з принтером - 3 од., холодильник лабораторний - 2 од., сушильна шафа - 1од.,  рН-метр. - 1 од.

-Для проведення робiт з валiдацiї та квалiфiкацiї доустаткувати вiддiл валiдацiї у 2025 роцi наступними одиницями обладнання: тензометр - 1 од., вiзуалiзатор повiтряних потокiв в санiтарному виконаннi - 1 од., портативний калiбратор - 1 од., мобiльний аналiзатор медичних газiв - 1 од.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування. 

В цiлях здiйснення заходiв спрямованих на розвиток виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" у 2024 роцi були здiйсненi значнi iнвестицiї,  якi були направленi на розвиток, вдосконалення, реконструкцiю, модернiзацiю, полiпшення i розвиток виробничих фондiв.

За останнi п'ять рокiв Товариством було придбано активiв: 2019 рiк - 22 855 тис.грн,  2020 рiк - 23 049 тис.грн, 2021 рiк - 57 006 тис.грн., 2022 рiк - 68 426 тис.грн, 2023 рiк - 35 317 тис. грн, 2024 рiк - 119 921 тис.грн.

За останнi п'ять рокiв Товариством було вiдчужено активiв: 2020 рiк - 441 тис.грн, 2021 рiк - 1 646 тис.грн., 2022 рiк - 425тис.грн, 2023 рiк - 262 тис. грн., 2024 рiк -   6 118 тис. грн.

В сiчнi 2024 року на пiдприємствi було ведено в експлуатацiю Дiльницю попередньо наповнених шприцiв. 

Протягом 1 кв.2025 року значнi придбання  або вiдчуження активiв вiдсутнi.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

До основних засобiв емiтента належать рухомi та нерухомi основнi фонди, у тому числi будiвлi та споруди, прилади, устаткування, меблi, обчислювальна технiка тощо. Способи утримання активiв Товариства: активи пiдприємства щорiчно iнвентаризуються, їх вартiсть вiдображається в балансi пiдприємства. При цьому витрати на ремонт i обслуговування основних засобiв здiйснюються для вiдновлення або пiдтримання очiкуваних вiд них майбутнiх економiчних вигод та списуються на витрати в момент їх виникнення. Витрати, пов'язанi з полiпшенням стану основних засобiв, що приводять до збiльшення очiкуваних майбутнiх економiчних вигод, включаються до балансової вартостi основних засобiв. Основнi засоби емiтента знаходяться за його мiсцем розташування. 

Пiдприємство, для забезпечення потреб фармацевтичного ринку в якiсних i ефективних лiкарських засобах, постiйно здiйснює дiяльнiсть, яка направлена на розвиток виробництва лiкарських препаратiв i надання промислових послуг. Для чого щороку виконуються роботи з розширення i модернiзацiї виробничих потужностей.

На початку дiяльностi розвиток пiдприємства здiйснювався вiдповiдно до Iнвестицiйного проекту "Виробництво лiкарських засобiв", якiй дiяв на територiї мiста Харкова. Згiдно з цим Проектом було виконано запуск першого в Українi виробництва лiкарських препаратiв у виглядi супозиторiїв на повнiстю автоматизованiй iталiйськiй лiнiї з випуску i фасування супозиторiїв. Продуктивнiсть лiнiї бiльш 30 млн. шт. на рiк. Можливiсть цiєї виробничої потужностi дозволяє в повному обсязi задовольнити потреби всiєї України в данiй лiкарський формi, також забезпечити всi експортнi замовлення.  

 В подальшому у рамках цього Проекту були спроектованi та збудованi виробничi примiщення цеху з виробництва препаратiв у формi стерильних iн'єкцiйних лiкарських розчинiв, згiдно з вимогами належної виробничої практики, чистотою вiд класу Д до класу А включно. Дiльницi цеху оснащенi новим сучасним обладнанням провiдних європейських виробникiв: нiмецьких, iталiйських, польських, китайських та iнших маючих признання виробникiв. Виробнича потужнiсть цеху становить понад 130 млн. ампул на рiк.

Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка. 

У  звiтному роцi проводяться подальшi роботи з модернiзацiї виробничих, лабораторних, складських примiщень вiдповiдно до дiючих умов.

Екологiчнi питання не позначаються на використаннi активiв пiдприємства. Товариство на постiйнiй основi здiйснює оновлення та удосконалення основних засобiв з метою пiдтримання виробництва на високому технологiчному рiвнi та зниження накладних витрат на виробництво.

Введення до експлуатацiї нових виробничих потужностей та реконструкцiя дiючих, дає можливим вводити новiтнi технологiї виробництва, здiйснювати автоматизацiю виробничих процесiв, збiльшувати продуктивнiсть працi та створювати новi робочi мiсця.

Для виконання поставлених завдань, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi стандарту ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.

ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" планує та веде свою дiяльнiсть у контекстi збереження екологiчної безпеки. Цей контекст включає зменшення техногенного впливу пiдприємства на навколишнє середовище та утилiзацiю вiдходiв, тобто пiдприємство екологiчно-вiдповiдально працює таким чином, щоб не призвести до нанесення прямих або опосередкованих збиткiв навколишньому природному середовищу.

При проектуваннi, розмiщеннi, будiвництвi, введеннi у дiю нових i реконструкцiї дiючих споруд та iнших об'єктiв, удосконаленнi iснуючих i впровадженнi нових технологiчних процесiв та устаткування, а також у процесi експлуатацiї цих об'єктiв товариством забезпечуються екологiчна безпека навколишнього середовища, рацiональне використання природних ресурсiв, дотримання нормативiв шкiдливих впливiв на навколишнє природнє середовище. 

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.

Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинникiв. 24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя розпочала воєнне вторгнення в Україну. У результатi, Уряд України запровадив воєнний стан на всiй територiї країни. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, суттєво ускладнили роботу пiдприємства у звiтному  перiодi. На дiяльнiсть Товариства також впливає нестабiльнiсть цiнової та економiчної полiтики держави, зростання iндексу iнфляцiї, що приводить до зростання цiн на послуги, енергоносiї  i обумовлює платоспроможнiсть замовникiв; значний податковий тиск на результати дiяльностi пiдприємства та фонд оплати працi; нестабiльнiсть законодавства України, а також негативний вплив макроекономiчних процесiв на загальний стан в країнi, що в результатi призводить до зниження дiлової активностi емiтента. Викладенi проблеми свiдчать про високий ступiнь залежностi вiд законодавчих та економiчних обмежень. Вирiшення цих проблем можливо лише у разi змiн в економiцi та податковiй полiтицi  держави, а звiдси полiтичнi та макроекономiчнi ризики емiтента тобто: полiтична нестабiльнiсть, зниження темпiв економiчного розвитку, податкове навантаження.

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).

На кiнець звiтного перiоду Товариство не має невиконаних договорiв, всi договори виконанi в повному обсязi. 

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

Протягом звiтного перiоду середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу становить 389 осiб, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом становить 7 осiб, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) - 7 осiб. Витрати на оплату працi в звiтному перiодi становили 34 307,тис.грн. 

Вiдповiдно з програмою внутрiшнього i зовнiшнього навчання ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" постiйно здiйснює заходи, направленi на пiдвищення квалiфiкацiї спiвробiтникiв i навчанню новим професiям, провадить набiр молодих квалiфiкованих фахiвцiв, випускникiв Нацiонального фармацевтичного унiверситету и других навчальних закладiв.

Щомiсячно на пiдприємствi проводиться оцiнка результатiв дiяльностi персоналу та перегляд розмiрiв винагороди спiвробiтникам органiзацiї. Товариство роздiляє свiй успiх з персоналом та iнвестує в працiвникiв, якi дозволяють їй зберiгати свої позицiї на ринку.  Товариство проводить аналiз результатiв оглядiв заробiтної плати на ринку i пiдтримує систему оплати працi своїх працiвникiв на такому рiвнi, який забезпечує її конкурентоспроможнiсть у порiвняннi з iншими компанiями.

Для досягнення найкращого поєднання iнтересiв працiвника i пiдприємства використовуються два види грошової винагороди: фiксовану винагороду у виглядi заробiтної плати та премiальну винагороду за досягнутi результати. Найбiльш важливим напрямком в органiзацiї роботи з кадрами пiдприємства стають постiйне i всебiчний розвиток кадрiв, вдосконалення їх знань, професiйних навичок i умiнь. Суть роботи в цьому напрямку полягає в органiзацiї механiзму, заснованого на особистому iнтересi працiвника, економiчних стимулах i соцiальних гарантiях, що спонукають персонал пiдприємства постiйно пiдвищувати свою квалiфiкацiю i професiоналiзм, що, зокрема, дозволяє створити резерв для замiщення вищих посад або ротацiї кадрiв вiдповiдно до потреб виробництва.

Товариство роздiляє свiй успiх з персоналом та iнвестує в працiвникiв, якi дозволяють йому зберiгати свої позицiї на ринку.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.

В звiтному роцi будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй  не надходило.

16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.

Емiтент здiйснює дiї, спрямованi на розширення своєї дiяльностi як у грошовому так i в якiсному виразi. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Проте Товариство, реалiзовуючи заходи по забезпеченню iнформацiйної та енергетичної безпеки протягом звiтного року, готове до змiн в умовах воєнного конфлiкту та спроможне забезпечити стабiльне функцiонування Товариства та захист своїх працiвникiв.  Iншої iнформацiї, яка може бути iстотною для оцiнки iнвестором фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента немає.

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
№ з/п	Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	6	
1	Виробництво лiкарських засобiв.	№ АВ № 501356	18.02.2011	Державна iнспекцiя з контролю якостi лiкарських засобiв МОЗ України		
2	Придбання, зберiгання, використання прекурсорiв (списку 1 таблицi  IV та списку 2 таблицi  IV) "Перелiку наркотичних засобiв, психотропних речовин i прекурсорiв"	№б/н	02.06.2016	Державна служба України з контролю за наркотиками.	03.06.2026	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	368 537	364 738	0	0	368 537	364 738	
  будівлі та споруди	180 242	177 781	0	0	180 242	177 781	
  машини та обладнання	179 984	178 715	0	0	179 984	178 715	
  транспортні засоби	683	633	0	0	683	633	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	7 628	7 609	0	0	7 628	7 609	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	368 537	364 738	0	0	368 537	364 738	
Додаткова інформація	Термiни та умови користування основними засобами (за основними групами): будiвлi, споруди та передавальнi засоби  - 20 рокiв; машини та обладнання - 5 рокiв;  iншi iнформацiйнi системи - 2 роки; транспортнi засоби - 5 рокiв; iнструменти, прилади, iнвентар, меблi - 4 роки. Первiсна вартiсть основних засобiв: 688 071  тис. грн. Ступiнь зносу основних засобiв становить  47%  та по групах: будiвель та споруд 28%,  машин та обладнання - 56%, транспортних засобiв - 83 %, iнших - 55 %. Ступiнь використання основних засобiв становить:  100%.  Сума нарахованого зносу становить  323 333    тис. грн. Обмеження на користування майном: вiдсутнi.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	4 452	X	X	
Податок на прибуток	31.03.2025	2 649	X	17.05.2025	
Податки державного i мiсцевого значення	31.03.2025	1 803	X	30.04.2025	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	224 618	X	X	
Поточна кредиторська заборгованiсть	01.12.2024	183 004	X	31.10.2025	
Розрахунки зi страхуванням	31.03.2025	1 627	X	07.04.2025	
Розрахунки з оплати працi	31.03.2025	5 996	X	07.04.2025	
Поточнi i iншi зобов'язання	31.03.2025	33 991	X	31.12.2025	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	229 070	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Iн"єкцiї	7931 тис.шт.	142687	66,8	8854 тис.шт.	133300,3	72	
2	Супозиторiї	3440 тис.шт.	27480	12,9	2412,3 тис.шт.	20583,7	11	
3	Таблетки	16889 тис.шт.	42676	20	12344,3 тис.шт.	29543,9	16	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Матерiальнi витрати	31	
2	Загальновиробничi витрати	21	
3	Адмiнiстративнi витрати	15	
4	Витрати на збут	26	
5	Iншi операцiйнi витрати	7	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я особи	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, м.Київ, вул. Тропiнiна, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Рiшення № 2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Номер телефону	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
62.01 - Комп'ютерне програмування
62.02 - консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я особи	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, м.Київ, вул. Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	№ DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Номер телефону	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на фондовому ринку	

Повне найменування або ім'я особи	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "КРОУ ЕРФОЛЬГ УКРАЇНА"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	36694398	
Місцезнаходження	01015, Україна, м.Київ, вул. Редутна, буд. 8	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	№ 4316	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	АПУ	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.12.2016	
Номер телефону	+380 504486128, +380 957397495	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	
Вид послуг, які надає особа	Аудитор (аудиторськa фiрмa), якa надає аудиторськi послуги емiтенту	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
29.09.2009	№30/20/1/09	Харкiвське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000061311	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,25	20 093 660	5 023 415	100	
Додаткова інформація	Товариство здiйснило приватне розмiщення акцiй. Торгiвля цiнними паперами емiтента на внутрiшньому та зовнiшньому ринках, зокрема, на бiржовому ринку, органiзацiйно оформлених позабiржових ринках цiнних паперiв, не здiйснювалася. Заяв або намiрiв  про подання заяв для допуску на бiржi не подавалися. Товариство у лiстингу у жодної з фондових бiрж не знаходилося,  процедури делiстингу не проходило. Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випускiв акцiй та iнших видiв цiнних паперiв.	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000061311	20093660	0	0	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Колеснiков Дмитро Дмитрович			27 388	0,13630169914	27 388	0	
Тiмченко Наталiя Борисiвна			301 284	1,49939831768	301 284	0	
Усього			328 672	1,63570001682	328 672	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
29.09.2009	№ 30/20/1/09	UA4000061311	20 093 660	0,25	20 093 660	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Характеристика обмеження: Обмеження вiдсутнi. Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.	

III. Фінансова інформація
1. Проміжна фінансова звітність
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

3. Твердження щодо проміжної інформації
Наскiльки це нам вiдомо, промiжна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої фiнансової звiтностi, а також про те, що промiжний звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої звiтностi разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.

IV. Нефінансова інформація
1. Проміжний звіт керівництва
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд Голови наглядової ради звiт керiвництва ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за  1 кв.2025 року.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд Голови правлiння  звiт керiвництва ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за  1 кв.2025 року.

3. Вказівки на важливі події, що відбулися упродовж звітного періоду, та їх вплив на проміжну фінансову звітність, а також опис основних ризиків та невизначеностей у діяльності особи
Дiяльнiсть пiдприємства протягом 1 кварталу 2025 року здiйснювалась вiдповiдно до чинного законодавства України, а також статуту, який є установчим документом Товариства. На дiяльнiсть пiдприємства чималий вплив має зовнiшнє полiтичне, економiчне становище та податкова полiтика держави. Пiдприємство функцiонує в нестабiльному середовищi, що пов'язане з наслiдками свiтової економiчної кризи та з безпрецедентним проявом вiдкритої широкомасштабної агресiї Росiї проти України та введенням воєнного стану в країнi. 

У 1-му кварталi 2025 року Товариство не здiйснювало будь-яких заходiв, що мали суттєвий вплив на його фiнансове становище. Вiйськовi дiї можуть суттєво вплинути на економiчну ситуацiю в країнi, а їх наслiдки неможливо оцiнити з достатнiм рiвнем передбачуваностi. Керiвництвом постiйно здiйснюється комплексна оцiнка наступних основних ризикiв: кредитного ризику, ризику змiни вiдсоткових ставок, валютного ризику i ризику лiквiдностi, ризику нестачi грошових коштiв. Основнi ризики iдентифiкованi, регулярно оцiнюються та знаходяться пiд постiйним монiторингом. На сьогоднi ще важко точно оцiнити остаточний масштаб кризових явищ, спричинених подiями в Українi та обмежувальними заходами, зокрема, через воєнний стан. Разом з тим, Товариство вживає усiх необхiдних заходiв для забезпечення безперервностi його дiяльностi та розвитку. У дiяльностi Товариства має мiсце деяка невизначенiсть, результат якої залежить вiд майбутнiх подiй, що не є пiд безпосереднiм контролем Товариства, але яка може впливати на його фiнансовi звiти та дiяльнiсть. Зазначена невизначенiсть - це ризики, обумовленi внутрiшньо- та зовнiшньополiтичними i економiчними чинниками, якi не пiдлягають обгрунтованому прогнозуванню, в тому числi iз введенням воєнного стану в Українi. В надзвичайних умовах ведення господарської дiяльностi в перiод дiї режиму воєнного стану на територiї України керiвництво продовжує докладати зусиль для виявлення, управлiння та пом'якшення ризикiв, якi впливають на дiяльнiсть Товариства. Однак мiра такого впливу наразi не може бути достовiрно визначена. Керiвництво ретельно стежить за поточним станом розвитку подiй i вживає необхiдних заходiв для послаблення впливу негативних чинникiв. 

КОДИ	
Дата	01.04.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	
Територія	Харківська обл.	за КАТОТТГ	UA63120270010158723	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво фармацевтичних препаратів і матеріалів	за КВЕД	21.20	
Середня кількість працівників: 398
Адреса, телефон: 61115 м. Харкiв, вул. Северина Потоцького,36, (057) 7543556
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.03.2025 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	6 224	6 053	
    первісна вартість	1001	11 033	11 033	
    накопичена амортизація	1002	( 4 809 )	( 4 980 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	100 147	68 591	
Основні засоби	1010	368 537	364 738	
    первісна вартість	1011	680 500	688 071	
    знос	1012	( 311 963 )	( 323 333 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	1 179	1 210	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	476 087	440 592	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	281 405	309 878	
Виробничі запаси	1101	214 249	247 346	
Незавершене виробництво	1102	29 800	21 408	
Готова продукція	1103	37 356	41 124	
Товари	1104	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	48 525	59 617	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	5 089	51 119	
    з бюджетом	1135	27 803	29 770	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	35	37	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	6 605	1 538	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	6 605	1 538	
Витрати майбутніх періодів	1170	84	71	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	18 552	23 203	
Усього за розділом II	1195	388 098	475 233	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	864 185	915 825	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	5 023	5 023	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	666 766	678 725	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	671 789	683 748	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	1 692	1 692	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	1 315	1 315	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	3 007	3 007	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	7 095	7 095	
    товари, роботи, послуги	1615	151 915	175 909	
    розрахунками з бюджетом	1620	1 620	4 452	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	133	2 649	
    розрахунками зі страхування	1625	1 278	1 627	
    розрахунками з оплати праці	1630	5 047	5 996	
    одержаними авансами	1635	9 297	10 444	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	13 090	16 219	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	47	7 328	
Усього за розділом IІІ	1695	189 389	229 070	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	864 185	915 825	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	19.04.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 1 квартал 2025 року
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	185 136	188 581	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 90 356 )	( 94 246 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	94 780	94 335	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	468	3 590	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 25 154 )	( 24 581 )	
Витрати на збут	2150	( 44 253 )	( 35 651 )	
Інші операційні витрати	2180	( 11 262 )	( 18 629 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	14 579	19 064	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	51	55	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 105 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 19 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	14 630	18 995	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-2 671	-3 462	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	11 959	15 533	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	11 959	15 533	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	52 877	76 815	
Витрати на оплату праці	2505	34 307	29 137	
Відрахування на соціальні заходи	2510	6 538	5 635	
Амортизація	2515	11 563	11 666	
Інші операційні витрати	2520	60 805	45 143	
Разом	2550	166 090	168 396	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	0	0	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	0	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,000000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	01.04.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 1 квартал 2025 року
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	163 595	152 016	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	302	614	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	14 460	4 327	
Надходження від повернення авансів	3020	12	344	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	31	32	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	0	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 103 747 )	( 65 315 )	
Праці	3105	( 22 724 )	( 21 035 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 6 330 )	( 5 538 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 7 309 )	( 7 884 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 154 )	( 2 013 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 7 155 )	( 5 871 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 43 079 )	( 44 963 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 278 )	( 365 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-5 067	12 233	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 17 762 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	-17 762	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-5 067	-5 529	
Залишок коштів на початок року	3405	6 605	11 090	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	1 538	5 561	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	01.04.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про власний капітал
За 1 квартал 2025 року
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	5 023	0	0	0	666 766	0	0	671 789	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	5 023	0	0	0	666 766	0	0	671 789	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	11 959	0	0	11 959	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	11 959	0	0	11 959	
Залишок на кінець року 	4300	5 023	0	0	0	678 725	0	0	683 748	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна